
Protokół nr LXIX 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 29 grudnia 2022  

 

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 08: 00, a zakończono o godz. 10: 59 tego samego 

dnia. Obradom przewodniczył Włodzimierz Wasiak. W posiedzeniu wzięło udział 10 

członków. Powitał burmistrza, radnych, sołtysów i przewodniczących zarządów komitetów 

osiedlowych. 

Obecni: 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak stwierdził kworum i otworzył obrady LXIX 

Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. Poinformował o wprowadzeniu do porządku 

obrad punktu dotyczącego: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 r. za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Mogielnica. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak zgłosił kandydaturę radnej Haliny Budzik. 

 

Głosowano w sprawie: ·Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej 

Halinę Budzik za jej zgodą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Grzegorz Michalski, Piotr Radecki  

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: ·przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki, Włodzimierz Wasiak 



NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Grzegorz Michalski, Piotr Radecki  

 

4. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. 

 

Burmistrz Sławomir Chmielewski poinformował o wydanych zarządzeniach od nr 118 

do nr 135. 

 

5. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

   Przewodniczący Włodzimierz Wasiak poinformował, że do przyjęcia są dwa protokoły 

 z sesji LXVII z dnia 29 listopada 2022 roku oraz z Sesji LXVIII z dnia 9 grudnia 2022 r.  

 

Głosowano w sprawie: ·Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz 

Wasiak 

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2022-2027. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Burmistrz Sławomir Chmielewski w uchwale generalnie przenosimy te zadania, które zostały 

rozpoczęte w tym roku a nie zostaną zrealizowane z różnych względów. Myślę, że sprawa jest 

jasna chociażby budowa oświetlenia, przebudowa centralnego ogrzewania w budynku ZSO. 

To takie dwa zadania natomiast reszta to uchwały czyszczące dotychczasowy budżet tam 

gdzie nie są wykonane wydatki są zdejmowane, tam gdzie pojawiły się dodatkowe dochody 

są wprowadzane. To zostało przedstawione w tej uchwale. 

 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2022-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz 

Wasiak 

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki  

 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Burmistrz Sławomir Chmielewski Proszę Państwa to jest tutaj już szczegółowo rozpisane, 

gdzie, na co, z czego czyszczone jest budżet na koniec, żeby wyglądał w ten sposób, że 

dochody wykonane, ponadplanowe dochody wykonane zostały wprowadzone. A tam gdzie 

nie zostaną wykonane z jakiegoś powodu, ulegają zmniejszeniu. Jak popatrzyliście na tą całą 

materię i posłuchaliście chwilę, ci, co mogli spoglądać, to powiem tak. No wielki szacunek 

dla skarbnika Gminy i Miasta Mogielnica, że to jest w stanie ogarnąć. To na tłusto, co macie 

napisane na poprzedniej stronie w związku z wyjaśnienia Ministra Finansów, wiecie, kiedy 

dostaliśmy? Przedwczoraj, przedwczoraj. No nie ma szansy, żeby na sesję Rady przygotować 

wam uchwałę i dać jeszcze 7 dni wcześniej. To się po prostu w tym państwie nie trzyma, 

brzydkie określenie, ale w przenośni - kupy. To się kompletnie niczego nie trzyma. 

To jest jeden wielki chaos, jedna wielka prowizorka. Tak nie można funkcjonować. Tak nie 

mogą funkcjonować organy państwa. To jest przenoszone potem na samorząd. Co skarbnicy 

mają zrobić? Co Rada ma głosować? Co my mamy robić z tymi środkami? Środki wpływają 

w ostatniej chwili, ludzie stoją, czekają, kiedy będzie dodatek węglowy. To nasza wina? Nie 

wiem, czy już ten węgiel dotarł do Nowego Miasta, czy nie dotarł. Podobno ostatnio był 

ekogroszek. Ja już nad tym nie panuję. Dzięki Bogu, że zaprzyjaźniona gmina Nowe Miasto 

wzięła to w obsługę, ale to się po prostu, tak jak mówię, nie trzyma kupy. Jeżeli są 

szczegółowe pytania do tego, co zostało tu przedstawione, to spróbuję Państwu wyjaśnić, 

chociaż mogę się też pomylić, bo trudno nad tym zapanować. Skarbnik zresztą nie ma dzisiaj 

na sesji, ponieważ pracuje nadal nad budżetem, nad sprawozdaniami. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2022 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Grzegorz Michalski, Piotr Radecki  

 

 

8. Uchwalenie Budżetu Gminy i Miasta Mogielnica na 2023 rok w tym: 

A) odczytanie opinii i wniosków radnych 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał opinie Komisji Gospodarki Budżetu 

 i Rolnictwa, Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Rewizyjnej 

 w sprawie projektu budżetu na rok 2023. 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, zespół w Płocku 

o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2027. 



 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie, zespół w Płocku o przedłożonym przez Burmistrza 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2027. 

 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, zespół w Płocku 

o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie, zespół w Płocku o przedłożonym przez Burmistrza 

projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok 

 

 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2023-2027. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (9) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz 

Wasiak 

PRZECIW (1) ·Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Grzegorz Michalski, Piotr Radecki  

 

 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski Damy odpocząć przewodniczącemu Rady. Kilka słów 

wyjaśnienia do tej uchwały. Jeżeli spojrzymy na ostatnią stronę, to ktoś powie - 

optymistycznie to wygląda, ponieważ na 2023 rok gmina przeznacza na inwestycje 2 443 000 

zł plus tam wcześniej było 500 000 zł na przebudowę ul. Dziarnowskiej wspólnie z powiatem, 

jako dotacja, co będziemy głosować za chwilę. Czyli w sumie prawie by wyszło 3 000 000 zł. 

Ten optymizm chciałem ostudzić, ponieważ tutaj są zadania, które musiały przejść na rok 

2023, jak chociażby budowa łazienek w Szkole Podstawowej nr 2. To nie, dlatego, że mi się 

szkoła nr 2 podoba, tylko zgodnie z wymogami, które oczywiście wymyśliło Ministerstwo 

Edukacji, szkoła musi spełniać wszelkie warunki ppoż., Czyli jeżeli jest to obiekt zabytkowy, 

a szkoła pod lasem można powiedzieć, że obiekt zabytkowy, bo wybudowany w 1920 roku  



z drewnianymi stropami, no to oczywiście instytucja, jaką jest Państwowa Straż, którą 

oczywiście bardzo lubię, wymyśla warunki. No i wymyśla warunki, które projektant musi 

spełnić. No to oczywiście projektant planując rozbudowę łazienek spełnia te warunki straży, 

ale te warunki są po prostu kosztowne, bo biznes musi się kręcić. Czyli muszą być 

odpowiednie drzwi, odpowiednie zabezpieczenia, oddymiacze i tak dalej i tak dalej, nie będę 

tu Państwa zanudzał. Chociażby z tego powodu, że tam jest strop drewniany, tak najprościej 

tłumacząc. Jeżeli nie spełnimy tych warunków, to od 1 września 2023 roku Szkoła 

Podstawowa nr 2 w Mogielnicy nie będzie mogła prowadzić przedszkola. No, kto to 

wymyślił? No Ministerstwo. Czy przedszkole tam funkcjonuje? Funkcjonuje. Czy jest 

konieczny ten remont? Oczywiście, trzeba remontować stare budownictwo. Ale moje pytanie 

jest takie. Skoro zmniejszają nam dochody, dokładają zadań, to zgodnie z tym, co się znajduje 

pod tą białą płachtą z tyłu - zgodnie z art. 167 Konstytucji dajcie pieniądze. My będziemy 

utrzymywać szkołę z dyrektorem, 20 nauczycielami i 1 uczniem. Wyremontujemy tą szkołę, 

ale dajcie pieniądze. No niestety tutaj tych pieniędzy nie ma, no, bo muszą sobie samorządy 

poradzić. Miasto Stołeczne Warszawa, zawsze powtarza, skróci sobie nitkę metra 

 o 2 kilometry i zrealizuje, ale nie gminy wiejskie, których jest 2000 w Polsce takie jak gmina 

Mogielnica, bo to jest rodzaj gminy wiejskiej to, że miasto no to jest miasto, ale to jest gmina 

mała. Dochody własne na przyszły rok - 8 900 000 zł, budżetu gminy - 36 000 000 zł. W tym 

roku budżet gminy już przekroczył 61 000 000 zł. Zobaczcie, jak jest napompowany 

pieniędzmi z zewnątrz - 61 000 000 zł a w przyszłym roku 36 000 000 zł. No ktoś powie 

'Zaraz, o co tu chodzi?'. Tak jakby Budżet Państwa w tym roku zamknął się kwotą 

powiedzmy 1 000 000 000 000 zł, a w przyszłym roku był 600 000 000 000 zł, o 400 000 000 

000 zł mniejszy, no tak mniej więcej zachowując proporcje. No, o co tu chodzi? Czy Państwo 

rozumiecie? No niektórzy przytakują, że tak. Ja nie rozumiem, ja naprawdę tego nie 

rozumiem. To się po prostu nie trzyma pewnej rzeczy, o której mówiłem. Więc musimy tą 

łazienkę zrealizować. W przypadku realizacji zadania, jaką jest ul. Dziarnowska przebudowa 

świetlenia, bo też mamy zaplanowane na przyszły rok 280 000 zł z zadania, które jest warte 

472 000 zł po przetargu zrobioną 1/3. Dlaczego nie zrobiliśmy całości? Bo zakład 

energetyczny po moich kolejnych prośbach 1 grudnia rozstrzygnął przetarg na przebudowę 

linii zasilania do budynków z tej linii napowietrznej, bo linia będzie skablowana pod ziemię. 

Do skrzyżowania z Kilińskiego widzicie, że już lampy stoją, słupy już same tylko stoją 

zostaną w moment usunięte. Linia zasilająca jedynie oświetlenia spadła pod ziemię, no 

 i lampy sobie już świecą, słupy stoją, zostaną usunięte przez zakład energetyczny, bo to jest 

ich, ale rozstrzygnęła 1 grudnia. Wybraliśmy, jako gmina firmę w cyklu 2 systemów, że może 

pierwsze zrealizujemy, no i pierwszą część zrealizowaliśmy, ale drugą na przyszły rok, bo nie 

zrealizujemy. Zakład energetyczny wybrał wykonawcę, wykonawca wejdzie na przebudowę, 

no i może w połowie nie wiem przyszłego roku, mam nadzieję, że wcześniej, skabluje linię 

zasilającą do budynków pod ziemię, a my będziemy musieli postawić lampy, bo usuną słupy 

betonowe z lampami na wysięgniku. Więc dlatego przerzucamy na przyszły rok 280 000 zł, 

no i znowu gdzieś trzeba je było wziąć, więc zdjęliśmy. Jeżeli wrócę do dochodów własnych, 

które są 8 900 000 zł, a prawie 9 000 000 zł dokładamy do oświaty, no to, z czego są 

pozostałe pieniądze? Z oszczędzania albo przesuwania tych środków. To jak gdyby pokazuje 

brak stabilności dochodów w budżecie gminy, bo gdyby dochody własne były na poziomie 36 

000 000 zł, to my moglibyśmy nimi zarządzać, moglibyśmy powiedzieć 'Dobrze, dokładamy 

do oświaty te 8 milionów czy tam 9, niech dadzą te 9 milionów. No, ale jeżeli ograniczają 

nam dochody własne, no to my nie mamy, z czego wziąć. No to ja mogę, tak jak już 

obrazowo powiedziałem, likwidować stanowiska w urzędzie do stanowiska jednoosobowego. 

Czyli na przykład, tak najprościej, kierownik Urzędu Stanu Cywilnego w innych gminach ma 

jeszcze sekretarkę, ma osoby do pomocy. No u nas jest tylko 1 pracownik - Łukasz Utfald. Do 

pomocy ma kolegów z innego referatu, jak trzeba przenieść stoły na przykład i ustawić. Nie 



zatrudniamy, ale to jest stanowisko jednoosobowe. A jak się rozchoruje? No to w Urzędzie 

Miasta, nie wiem, w Warszawie jest zastępca kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. U nas nie 

ma. To wtedy ja, no, bo burmistrz może być i księgowym i udzielać ślubu i rozgrzeszać 

wszystkich. Więc proszę Państwa to pokazuje sposób, w jakim zarządzamy w takiej małej 

gminie. Stacja Uzdatniania Wody - po raz kolejny pozwolenie wodnoprawne w przyszłym 

roku zostanie dokończone, 7100 zł czekamy na dotację. Tak jak już opowiadałem, wartość 

zadania urosła z 3 700 000 zł w 2000 tam którymś roku, obecnie około 10 000 000 zł ta stacja 

będzie kosztować. No to oczywiście nie jesteśmy tego zrealizować ze swoich środków. 

Czekamy jak łaskawie siedzący na górze może łaskawie gminie, zamiast zwiększając 

dochody własne, dadzą łaskawie dotację. To nie jest jałmużna od nich. Nam zabrali, a potem 

rozdają i mówią, że gminy dostały pieniądze na inwestycje. Niech nie dają gminom, tylko 

niech dochody własne gminie dadzą, ale tego nie chcą dać, bo wtedy wójt, burmistrz i rada 

będzie w miarę samodzielna, a samodzielności nie może być, bo musimy wrócić do 

zarządzania naczelnika, bo tu w Urzędzie Gminy kiedyś był naczelnik, pierwszego sekretarza. 

No niedługo może i powołają już pierwszych sekretarzy, bo tak to wszystko w tym kierunku 

idzie, czyli przechodząc na emeryturę, mam nadzieję szczęśliwą, będę miał tutaj po drugiej 

stronie zniknie funkcja burmistrza, tylko będzie siedział sekretarz, będziecie przychodzić do 

sekretarza. A jakiej organizacji partyjnej, to już możecie się domyślać. I proszę Państwa w ten 

sposób zmniejszamy, a tu jeszcze jest przebudowa centralnego ogrzewania w ZSO. 

Chcieliśmy wymienić to ogrzewanie olejowe na gazowe i dokumentację robimy. Straż 

wymyśliła, że przy tej wielkości pieca nie może być piec w podziemiu, tylko musi być na 

zewnątrz. Czyli trzeba by dostawić budynek i tam budować kotłownię. No to walczymy 

 i walczymy już drugi rok od 2021 roku, żeby jednak wyrazili zgodę na ten piec w piwnicy. 

Kto wymyślił te przepisy? Akurat rozgrzeszę tu Ministerstwo. Nie ministerstwo to wymyśliło 

tylko Państwowa Straż, oczywiście nie Państwowa Straż w Grójcu tylko tam na górze. 

Wymyśliła Państwowa Straż, że przy tej wielkości pieca, piec musi być na zewnątrz, no i bez 

zgody komendanta wojewódzkiego nie będzie. Jak zgodzi się to tak. Ministerstwo tego nie 

wymyśliło. Jak komendant wyrazi zgodę to sprawa, słucham? Ze względu na bezpieczeństwo, 

ale jeżeli wybuchnie kotłownia na zewnątrz, czy wybuchnie pod spodem, no to nie wiadomo, 

na ile porazi, bo dostawiając tą kotłownię nie postawimy jej, jako wolny budynek 

 w odległości, nie wiem, 200 metrów, tylko dostawimy do obecnej, czyli zlikwidujemy na 

dole klasy, bo tak jak pamiętacie od podwórka, to tam jest komin, tam są na dole klasy, no to 

będą Ciemne, no to dobudujemy, no to będziemy musieli zlikwidować klasy, bo nie będzie 

gdzie doświetlenia, bo jest łącznik dalej. Czyli przerzucimy gdzie indziej, a ponieważ dzieci 

jest coraz mniej, no to klasa się znajdzie. Więc to jak gdyby zostało określone. Warunki 

bezpieczeństwa. Jeżeli będzie gaz, no to są czujniki. No w domu też mamy piece gazowe i też 

może piec wylecieć. A jak ktoś nie ma w piwnicy pieca gazowego, to ma na piętrze i na 

piętrze nie wybuchają? Wybuchają. Czyli musi być piec nowoczesny, z czujnikami, 

zabezpieczający. Więc mamy taką sytuację, że męczymy się z tą dokumentacją. Komendant 

Wojewódzki Państwowej Straży jeszcze nie podjął decyzji, chociaż było kilka podchodów. 

Potem trafi to do ministerstwa. Minister podobno już klepie i nie ma żadnego problemu, no, 

ale formalność trzeba przejść. No i tak się męczymy. Także tak wygląda ta prognoza 

finansowa i to, co nas czeka. Co będzie? Polska to kraj cudów, więc może cud się jeszcze 

zdarzy w przyszłym roku i ten budżet ulegnie nagle poprawieniu. A w jaki sposób? To ja nie 

wiem, ale może się poprawi. Przewodniczący odpoczął, więc jeśli są pytania do tego, co 

powiedziałem, to chętnie odpowiem. A jak nie to prośba o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (9) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (1) ·Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki  

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz 

Wasiak 

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki  

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrz Gminy i Miasta 

Mogielnica. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Proszę Państwa, jak nie wiadomo, o co chodzi, 

to wiadomo, że chodzi o pieniądze - jest takie powiedzenie. Najprościej tłumacząc, 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, który uchwala rada, uchwalane jest kilka, 

zmiany są i tak dalej. Ogłaszany jest w Dzienniku Urzędowym Wojewody. W związku z tym 

jest powszechnie dostępny w całej Polsce, bo dostęp do Dziennika Urzędowego Wojewody 

jest dostępny, ale nie mieliśmy tego na swoim serwerze, czyli na naszym komputerze, na 

naszej stronie tak mówiąc najprościej. W 2016 roku Pan Jarosław Górnik odpowiadający za 

planowanie przestrzenne mówi 'Panie burmistrzu, pojawiła się firma, która może nam 

zapewnić usługę dostępu tych danych na naszym serwerze, bo jak ktoś chce kupić działkę, nie 

wiem, w Dobiecinie, no to wejdzie sobie na miejscowy plan, tam będzie mapa, zajrzy, gdzie, 

jakie przeznaczenie w miejscowym planie, czy w studium. Akurat Dobiecin nie ma planu, ale 

w studium uwarunkowań. No i ja mówię, no tak, no skoro już te komputery są, no to dobrze, 

to podpiszemy umowę. Podpisaliśmy umowę na próbę, potem podpisaliśmy umowę na stałe 

 i wszystkie te dane są dostępne pod odpowiednimi adresami - tak to się nazywa. Czyli można 

znaleźć na tym serwerze naszym. W 2020 roku weszła ustawa, która zobligowała wszystkie 

gminy w Polsce do zamieszczania tego na swojej stronie. Czyli byliśmy jak gdyby już 

wcześniej. Podjęliśmy taki program pilotażowy i umieściliśmy to na stronie. Firma, bo pod 

skargą podpisała się firma, która tym się zajmuje, stwierdziła, że nie wszystkie są dostępne. 

Czyli nie wszystko można znaleźć. Czyli mieszkaniec z Gdańska nie może wejść na 



miejscowość Dobiecin i znaleźć sobie, co tam jest zapisane w studium. Ponieważ 

podpisaliśmy umowę z firmą w 2016 roku na kompleksową obsługę, to zwróciliśmy się do 

nich o wyjaśnienia, no, bo kompleksowo to kompleksowo. Firma odpisała i co było na 

Komisji Skarg i Wniosków i na poszczególne punkty, że to jest, to jest, to jest, to jest i to było 

po prostu zamieszczone, bo firma na samym końcu swojej skargi napisała, że oczywiście 

może nam pomóc w tym. Czyli jeżeli nie wiadomo, o co chodzi, to chodzi o pieniądze, ale 

skarga przechodzi swój tryb, czyli musi trafić na Komisję Skarg i Wniosków, bo tak 

wymyślono, no i Rada musi się wypowiedzieć. Rada może podjąć uchwałę o odrzuceniu 

skargi albo o uznaniu jej za zasadną. W moim przekonaniu i zgodnie z wyjaśnieniami 

 i potwierdziła to również Komisja Skarg i Wniosków, skarga jest bezzasadna. Od 2016 roku 

realizujemy taką usługę, rozbudowujemy ją i ona jest na bieżąco aktualizowana. Co ciekawe 

w tej skardze przytoczono wyrok Sądu Administracyjnego, z Krakowa bodajże, w którym 

podano, że była skarga na któregoś tam wójta czy burmistrza gminy, że on nie realizuje tej 

usługi, ale nie zamieszczono uzasadnienia do tego wyroku. Dlaczego nie zamieszczono? Bo 

tego uzasadnienia jeszcze nie było. 88 Wyroków, z tego, co pamiętam z głowy, było, że te 

skargi na wójtów i burmistrzów w Polsce, bo to nie tylko na mnie, były bezzasadne. Jak nie 

umieszczono uzasadnienia, to wyrok mówi, że kogoś skazano. Ale, za co? No nie wiadomo, 

za co. Czyli nie wiadomo, dlaczego tego wójta w tej skardze stwierdzono, że czegoś tam nie 

realizował, no, bo jak nie ma uzasadnienia, to nie wiadomo, czego. Może akurat ta gmina 

czegoś rzeczywiście nie realizowała. My opieramy się na umowie podpisanej z firmą, która 

profesjonalnie ma prowadzić te usługi i zapewnia dostęp do wszystkich danych. Więc skarga 

w moim przekonaniu jest bezzasadna. Pewnie będzie takich skarg teraz coraz więcej, bo 

system komputerowy tak się rozrasta i wprowadza takie problemy, że przed chwilą jak 

Państwo widzieliście, był moment, kiedy przewodniczący czytał uchwałę chyba 

 o Wieloletniej Prognozie Finansowej i nie mogliśmy jej wprowadzić, no, bo system 

komputerowy zawiesił się. Nie dało rady, pokazywało błąd w systemie i tak dalej. No i ktoś 

może powiedzieć, słuchający z, zewnątrz, że on nie widział. Przewodniczący czytał, ale on 

jest głuchy, w związku z tym nie słyszał. Co prawda my teraz mamy obowiązek znowu 

ustawowy, także już tu skargi na mnie nie złożą i każda sesja ma również napisy. Nie w tej 

chwili, ale potem jest to wprowadzane. Dokupiliśmy taką usługę, żeby nawet i niesłyszący 

mógł czytać. Więc to, co przewodniczący tutaj czytał, będzie jeszcze zamieszczone pod tą 

transmisją w tej sesji. Oczywiście już nie dzisiaj, ale w archiwalnym, w momencie tam nie 

wiem, za tydzień, za miesiąc, za 2 będzie to zamieszczone, mamy taką usługę. Kolejne 

pieniądze od nas z budżetu gminy idą, z tych dochodów własnych wydajemy. No i firmy 

wykorzystują te sytuacje. No to piszą skargę. Jak piszą skargę, no to różnie bywa. Jeżeli wójt, 

burmistrz ma radnych, którzy mówią 'Nie no, trzeba mu dołożyć, no to mu dołożą. Czyli 

przegłosują przeciwnie na przykład tą uchwałę, no to burmistrz jest winny. Ja nie jestem 

winny, bo warunki funkcjonowania zapisów miejscowego planu i dostęp do miejscowych 

planów był przez nas uruchomiony 4 lata przed wejściem obowiązku i na bieżąco to jest 

uzupełniane. Dlatego wynajmujemy firmy, oczywiście płacimy z dochodów własnych, żeby 

gmina Mogielnica na bieżąco była z przepisami tymi, które obowiązują. Tylko jest problem 

taki - czy te sesje musiały być transmitowane? No nie, ale wprowadzili przepis. Muszą być 

nagrywane, transmitowane, no, bo tu ludzie coś ukrywają, może cała Rada, może i siedzący 

sołtysi coś kombinują. Więc cały świat, nawet na Alasce, muszą zobaczyć, co się dzieje na 

sesji, no, bo można obejrzeć nawet na Alasce naszą sesję. Proszę Państwa, nie będę wyrażał 

się na ten temat, co myślę. Ktoś na tym zarabia. Wiecie, kto najwięcej w trakcie COVID-u 

zarobił, które firmy? Nie te, które produkują kaszę albo kartofle, przepraszam, sprzedają 

kartofle, tylko firmy komputerowe, bo praca zdalna, praca zdalna, praca zdalna, a transmisja 

zdalna zawiesiła się. To oczywiście trzeba wprowadzać, nie możemy stać w miejscu, ale nad 

tym musi ktoś w pewnym momencie zapanować. To jest tak jak na Facebooku największym 



wyzwaniem przyszłości będzie opanowanie nad tym, co się pisze na Facebooku, nad tym 

pluciem na ludzi bezimiennym, zakładania fałszywych kont, bo zakładają fałszywe konta, 

wpisują pod czyimiś osobami. Nad tym trzeba zapanować, bo tchórze oczywiście nie 

podpisują się i piszą pod anonimowymi konta lub zakładają sobie. No, co to za problem 

założyć konto Sławomir Chmielewski, zmienić coś tam i założyć i puszczać. Facebooka ja nie 

mam, ale powiedzą 'Chmielewski sobie tutaj puszcza jakieś informacje. To są ludzie, którzy 

są ludźmi małostkowymi, powiem tak krótko, albo ludźmi, którzy mają jakieś problemy. Ale 

no cóż, mamy przykład, firma napisała skargę, decyzja jest po stronie radnych. Ja nie czuję 

się winny. 

 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrz 

Gminy i Miasta Mogielnica za bezzasadną. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (7) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Wiesław Małek, 

Jan Marciniak, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki  

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 r. 

za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Mogielnica. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2023 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz 

Wasiak 

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki  

 

 

12. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

 

   Przewodniczący Włodzimierz Wasiak: Jeszcze informacja dyrektora Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Mogielnicy. W związku ze wzrostem cen paliw, energii oraz 

materiałów z dniem 1 stycznia 2023 roku zmianie ulega wysokość oraz sposób naliczenia 



opłat za odbiór nieczystości płynnych beczką asenizacyjną. Przeprowadza się podział na 

strefy ze względu na odległości w świadczeniu usług od zlewnie, to znaczy od naszej 

oczyszczalni. Strefa 1 - 135 zł za beczkę, strefa 2 - 145 zł za beczkę, strefa 3 - 155 zł. Kto 

dalej, ten ma gorzej. No i tym akcentem przeczytam punkt 2. Przynależność miejscowości do 

strefy [niezrozumiałe] następujące pierwsza strefa - miasto Mogielnica, druga strefa obejmuje 

- Otalążka, Cegielnia, Michałowice, Izabelin, Jastrzębia, Kaplin, Wodziczna, Główczyn, 

Główczyn Towarzystwo, Dąbrowa, Gracjanów, Jastrzębia Stara; strefa trzecia - Brzostowiec, 

Ponczo, Wężowiec, Pawłowice, Popowice, Dobiecin, Ślepowola, Michałowice, Stamirowice, 

Tomczyce, Ługowice  (...) Proszę? Czytam tylko. Będzie zaraz komentarz, to możecie (...) 

Borowe, Dębnowola, Ulaski Gostomskie, Wólka Gostomska, Dylew, Odcinki Dylewskie, 

Dalboszek, Kozietuły Nowe, Kozietuły. Przedstawił to Pan dyrektor Mateusz Muszyński. Czy 

Państwo chcą coś dołożyć do tego? Nie, nie no Miechowice są blisko, Michałowice dalej. To 

strefa 3 jest. Dobrze proszę Państwa, już Pani już wie, to mi miło. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Proszę Państwa w międzyczasie, jak widzieliście, 

wychodziłem, kręciłem się po Urzędzie, zajrzałem do Pani skarbnik, no i mamy kolejną 

niespodziankę. Decyzją wojewody z 28 grudnia, czyli w dniu wczorajszym, która wpłynęła 

dzisiaj, dzisiaj już żeście głosowali uchwałę budżetową, poinformowano nas, że w rozdziale 

85 503, §20 10 przekazują nam kwotę 283 zł. To są środki na realizację zadań związanych  

z przyznaniem Karty Dużej Rodziny. Uchwałę już żeście głosowali, pieniądze jeszcze nie 

wpłynęły na konto. Sesja jest dzisiaj, no i jest taka moja prośba Panie przewodniczący, żeby 

do tej uchwały, która została przegłosowana, przegłosować jeszcze ten punkt tak, żeby pani 

skarbnik mogła to dopisać do uchwal. No, bo jeżeli dopisze, a nie będziecie tego głosowali, 

no to mogę znowu mieć zawiadomienie do prokuratury, że burmistrz zamachloił 283 zł 

 z Karty Dużej Rodziny, no, bo pisarza tutaj takiego mamy, no to może napisać za chwilę. 

Więc proszę Państwa prośba jest taka. Do tej uchwały, już mówię, do uchwały w sprawie 

zmian, może podyktuję. Wprowadzenie do uchwały, tak, do tej, co dzisiaj została 

przegłosowana, w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 - tą, którą głosowaliście 

przed uchwaleniem budżetu, ta czyszcząca tak zwana. Wprowadzenie do rozdziału, 

wprowadzenie do rozdziału 85 503. Nie pisze się, zawiesił się komputer. Nie, nie zawiesił 

się.§20 10, 283 Zł -środki na realizację zadań, na realizację zadanie związanych, zadań 

związanych z przeznaczeniem na prowadzenie Karty Dużej Rodziny, Karty Dużej Rodziny. 

Co z tego zrobimy? No kupimy jeszcze, nie wiem, papier albo nie, na toner nie wystarczy, na 

parę ryz papieru starczy. No zdążyli, może jeszcze jutro coś przyjdzie proszę Państwa. 

Państwo funkcjonuje sprawnie, jeszcze w Sylwestra mogą też coś podesłać z datą może 25 

grudnia, co prawda to Święta i prośba teraz o przegłosowanie. Pokazuje Państwu, jak 

funkcjonuje państwo. 

 

 

Głosowano w sprawie: ·wprowadzenia do rozdziału 85503 paragraf 2010 kwoty 283 zł 

środki na realizację zadań związanych z przeznaczeniem na prowadzenie Karty Dużej 

Rodziny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz 

Wasiak 

NIEOBECNI (5) ·Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, Grzegorz 



Michalski, Piotr Radecki  

 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski Proszę Państwa w sierpniu ogłosiliśmy przetarg na 

wybór firmy, która będzie odbierała śmieci. W sumie summarum firmy 2 startowały: Eneris - 

ta, która poprzednio odbierała śmieci i PreZero.  Jedna dała stawkę 1110 zł za tonę, druga 

dała 1246 zł. Aktualnie odbierają za 1261 zł. Czyli te 2 oferty były poniżej stawki, która jest 

obecnie. Jedna różnica były firmy Eneris o 16 zł taniej, no druga więcej, bo 1110 tam zł no, 

czyli około 100 zł, tam 120 zł, ale jedna z firm w procedurze przetargowej prawdopodobnie 

popełniła błąd i ten błąd skutkował tym, że ta oferta po analizie przez prawnika, bo mamy 

zatrudnionego prawnika, który zajmuje się tylko ustawą o zamówieniach publicznych, bo nie 

jesteśmy w stanie, jako tutaj pracownicy na bieżąco śledzić, co się dzieje w tym kraju, 

stwierdził, że musimy odrzucić tą ofertę firmy PreZero - ta za 1110 zł, ale przysługuje 

odwołanie, czyli najprościej mówiąc - sąd. Sprawa trafiła już do Krajowej Izby Odwoławczej. 

Leży odwołanie na moim biurku, no i w ciągu miesiąca prawdopodobnie Krajowa Izba 

Odwoławcza, tu akurat szybko rozpatrują, ja mówię sąd, ale to jest taka inna sytuacja, ale 

rozstrzyga spory, czyli powiedzmy, że sąd i w związku z tym muszę wybrać firmę od  

1 stycznia do 31 z wolnej ręki, poza przetargiem, bo firmie PreZero kończy się umowa 31 

grudnia. Od 1 do 31 stycznia nie może być, że nikt nie będzie odbierał. Dlatego dzisiaj 

 o godzinie 7: 40 wpłynął harmonogram, kiedy ta firma Eneris wybraliśmy, bo negocjowałem 

z jedną i z drugą firmą. Tą, która proponowała 1100 zł, no to ja mówię z wolnej ręki na 

miesiąc proszę 1100 zł. Nie Panie burmistrzu, za tą stawkę, co teraz ty, czyli 1261 zł. 

Zadzwoniłem do firmy Eneris, mówię, ‘Jaką dajecie stawkę?'. My dajemy tą z przetargu, 

czyli 1240 coś tam, 16 zł różnicy, czyli taniej. PreZero - ta, co obecnie odbiera nie chciała za 

1100 zł. Mówię 'Nie jesteście uczciwi, bo w przetargu napisaliście i gdyby nie było 

odwołania, to byście od 1 stycznia za 1110 zł odbierali. No, jaka była dyskusja, to świadkiem 

była pracownica. Nie będę już tutaj powtarzał. Suma summarum nie odstąpili, więc 

wybraliśmy tą, która daje niższą stawkę, czyli Eneris. Czyli na miesiąc być może, że wróci 

Eneris, być może, że do końca przyszłego roku. Być może, że Krajowa Izba Odwoławcza 

stwierdzi, że jednak nie było o racji i będzie obsługiwała firma PreZero. Czyli mówiąc krótko 

jest zamieszanie. Suma summarum został, tak jak mówię, dzisiaj przesłany harmonogram, 

teraz PreZero odbiera, ale od 1 stycznia Eneris. Mam nadzieję, że im nie sprzątną 

pojemników, bo poprzednio to odkupili od nich pojemniki i nakleili tylko nalepki, ale firma 

może się uprzeć i może zabrać, więc może być jeszcze kociokwik z dostarczaniem 

pojemników. Jeżeli nie będzie pojemników, to prośba jest taka – wystawić w zwykłym 

worku, bo może firma PreZero zabierze pojemniki, Eneris nie rozwiezie, bo na przykład śnieg 

będzie, no trudno mi powiedzieć, jaka sytuacja, więc wtedy wystawić śmieci w zwykłym 

worku i odbiorą. Termin i harmonogram macie tutaj podany, jest dla poszczególnych 

miejscowości. Prośba do wszystkich sołtysów tutaj, żeby rozesłać czy puścić karteczkę z tym 

harmonogramem. Ten harmonogram będzie zamieszczony na stronie internetowej. Mamy 

problem z powiadomieniem mieszkańców Mogielnica, ale puścimy przez informator 

telefoniczny. Kto nie ma, to zapraszam do tego, żeby się zalogować i będą podane terminy, że 

harmonogram jest na stronie. Natomiast Państwa sołtysów, przewodniczących komitetów 

osiedlowych, którzy mają trudniej to dostarczyć prośba o rozpropagowanie w różny sposób, 

ale na terenie Mogielnicy, mówię, ogłosimy przez informator. Zresztą na terenie wsi też 

puścimy informacje, tylko nie będziemy podawali, że na przykład w Ślepowoli woli to tam 

 5 stycznia będą. Strzelam z głowy, nie mówię, że tam jest 5. Prośba tutaj Państwa o pomoc 

 i rozpropagowanie tej informacji. Myślę, że w ciągu miesiąca rozstrzygnie się temat, no 

 i będziemy wiedzieli ostatecznie, kto będzie odbierał te śmieci. To taka moja prośba. Mam 

nadzieję, że już was dzisiaj nie zaskoczę niczym na sesji. 



   Przewodniczący Włodzimierz Wasiak: Na pewno Pan nie zaskoczy Dziękuję Panie 

burmistrzu za wyjaśnienie, a ja od razu wyjaśniam na szybko. Pojemników nie oddajemy, bo 

nam koty wszystko rozgrabią i pieski sąsiadów. Spokojnie, nie tak szybko zabrać pojemnik z 

posesji. Proste i zasadne. Burmistrz tego nie może powiedzieć, ale jako przewodniczący Rady 

mogę wam to podpowiedzieć i wam to podpowiadam. Nie jest tak łatwo zabrać pojemnik. My 

nie mamy, gdzie składować tych śmieci, no, bo niestety są podwórka i nie mamy 

przygotowanych takich miejsc, które są wygrodzone. Słuchajcie Państwo jest punkt taki, jaki 

jest. Szybko, bo 2 radnych chce mi uciec. Ja mam tylko takie marzenie i chciałbym to 

marzenie wam przekazać, bo marzenia się nieraz spełniają. Chciałbym, tyczy się to też moich 

kolegów radnych, żeby następny rok był fajniejszy w formie takiej. Chciałbym, żebyśmy się 

tak na luzie czuli na spotkaniach sesyjnych. Chciałbym, żeby radni głos zabierali, sołtysi też 

oczywiście - to jest moje marzenie. Wtedy będą to sesję inne, nie tak siup, siup jedziemy do 

domu, bo nam się już śpieszy. Po prostu chcę stworzyć taką w nowym roku atmosferę 

rodzinnego porozumienia, bo uważam, że sołtys jest najważniejszy na wsi. Radny tylko jest 

półważny, ale sołtys to jest gospodarz, to jest siła i ja bym chciał życzyć, żebyście się poczuli 

doceniani przeze mnie, bo też byłem kiedyś sołtysem i czułem się ważnym człowiekiem, bo 

ja zarządzałem tą wsią. Nie wiem, czy teraz to jest realne, ale mam nadzieję, że moje 

marzenia się spełnią i jakoś tak sobie to wszystko nowym rokiem, może nie z tą biedą nową, 

może już zostaniemy przy starej, może jakiś ten budżet się zrobi, bo wiecie Państwo, chyba 

słyszeliście, że ten budżet jest cienki i nie ma marzeń, co zwiększać, bo naprawdę nie 

jesteśmy w stanie tego opanować. Życzyłbym sobie większego budżetu, a Państwu życzę w 

tym nowym roku dużo zdrówka, dużo zdrówka, no i miłości życzę. No, co mogę wam jeszcze 

życzyć? Pieniędzy to są różni - raz są, raz nie ma. Jeśli z Państwa chce ktoś zabrać głos? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Chciałem się przyłączyć do życzeń Pana 

przewodniczącego. Życzę Państwu zdrowia w przyszłym roku 2023, sukcesów, zadowolenia 

 i optymizmu, wytrwałości. Dziękujemy bardzo. 

 

13. Sprawy mieszkańców 

 

Nie zgłoszono. 

 

 

14. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Włodzimierz Wasiak zakończył obrady LXIX Sesji Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy. 

 

 Na tym protokół zakończono. 

Protokołował    Sekretarz obrad  Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński    Halina Budzik   Włodzimierz Wasiak 


